
P R O T O K Ó Ł   NR  XX/2012 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 26 października 2012 r. 

 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) zaproszeni goście, 

4) pracownicy Urzędu Gminy w Strawczynie  

 

Listy obecności w załączeniu. 

Porządek obrad w załączeniu. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji udział wzięło 

14 Radnych, nieobecna była Pani Katarzyna Staszewska – Radna. W związku z tym 

sesja może podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

 

Na sekretarza obrad został powołany Pan Grzegorz Stępień - Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy, a na protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 
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Ad. 3. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Do porządku obrad propozycji nie zgłoszono. 

 

Porządek obrad został przegłosowany: 

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie (w zał.). 

 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokółu Nr XIX/2012 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia             

26 września 2012 r. 

 

Do protokółu Nr XIX/2012 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 26 września 

2012 r. nie wpłynęły uwagi i zastrzeżenia. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie w/w protokół: 

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 14 Radnych. Protokół Nr XIX/2012 z sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 5. 

Zapytania i interpelacje. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że do Rady Gminy wpłynęło pismo Pani 

Anny Kruszewskiej – Sołtys Huciska, Radni zapoznali się z treścią pisma podczas 

posiedzeń Komisji. Właściwie nie dotyczy Rady Gminy. Pan Wójt zna treść tego 

pisma i w odpowiednim punkcie odniesie się do niego (pismo z dnia 22.10.2012 r.            

w zał.).   
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Ad. 6. 

Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił realizację uchwał Rady Gminy                

podjętych na sesji w dniu 26 września 2012 r. oraz informację z pracy Wójta Gminy 

między sesjami Rady Gminy (informacje w zał.). 

Poinformował, że jest problem z ekranami dźwiękochłonnymi na terenie sołectwa 

Promnik. 

 

Do przedstawionych informacji zapytań nie było. 

 

Przegłosowano przedstawione informacje: 

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Rada Gminy przyjęła jednogłośnie w/w informacje. 

 

Ad. 7. 1) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/144/2012 Rady Gminy          

w Strawczynie z dnia 28 sierpnia 2012 r. w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Małogoskie na obszarze gminy 

Strawczyn. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – projekty uchwał w sprawie zmian 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego były omawiane podczas 

posiedzeń Komisji. Do wcześniej podjętych uchwał wytknięte były drobne 

nieprawidłowości. Wszystkie Komisje zaopiniowały pozytywnie przygotowane 

projekty uchwał. 

 

W/w projekt uchwały został przegłosowany: 

- za – 14, 
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- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XX/158/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 2) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/146/2012 Rady Gminy          

w Strawczynie z dnia 28 sierpnia 2012 r. w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Oblęgór na obszarze gminy Strawczyn. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały:  

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XX/159/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 3) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/147/2012 Rady Gminy  

w Strawczynie z dnia 28 sierpnia 2012 r. w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Strawczyn na obszarze gminy Strawczyn. 

 

Projekt uchwały przegłosowano:  

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XX/160/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 4) 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2012 rok. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2012 rok. 

 

Pan Wiesław Piotrowski – Przewodniczący Komisji Samorządowej poinformował – 

Komisja Samorządowa zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt zmian           

w budżecie gminy. 
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Pani Małgorzata Rządkowska - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformowała – Komisja Budżetu i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała pozytywnie 

proponowane zmiany w budżecie gminy. 

 

Przedstawiony projekt uchwały został przegłosowany:  

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XX/161/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 5) 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o przyznanie środków                              

z funduszu sołeckiego. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – wniosek sołectwa Chełmce o przyznanie 

środków z funduszu sołeckiego został odrzucony przez Wójta Gminy, ponieważ 

zawierał wady. W związku z tym Sołtys zwrócił się do Rady Gminy, ażeby Rada 

Gminy podjęła uchwałę o przyznaniu środków, aby zadania z funduszu sołeckiego 

zostały zrealizowane tak, jak sołectwo uchwaliło na zebraniu wiejskim. Szkoda, żeby 

sołectwo Chełmce było pozbawione tych środków finansowych i wspólnie z Radcą 

Prawnym opracowaliśmy zmiany do projektu uchwały, w związku z tym sołectwo 

Chełmce będzie mogło dysponować tymi środkami. Głównie chodziło o to, że środki  

z funduszu sołeckiego nie mogą być przekazane do innej organizacji przelewem, bo 

wtedy Gmina nie ma kontroli nad ich wykorzystaniem. Podczas posiedzeń Komisji 

Radni zdecydowali, że trzeba przyznać środki dla sołectwa Chełmce. 

Odczytał projekt uchwały z poprawką, poinformował, że opinie Komisji Rady Gminy 

są pozytywne i poddał pod głosowanie: 

- za – 14, 
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- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XX/162/2012 wraz z poprawką podjęto 

jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad poprosił wszystkich sołtysów, aby zebrania wiejskie 

organizowali wcześniej, aby w przypadku popełnienia błędu była możliwość 

poprawienia dokumentów, natomiast pracowników Urzędu Gminy o przygotowanie 

wzoru protokółu z zebrania. W protokóle ze spotkania z sołtysami jest zapis, że temat 

funduszu sołeckiego był omawiany – była informacja co trzeba dołączyć do wniosku.    

 

Ad. 7. 6) 

Projekt uchwały w sprawie podziału gminy Strawczyn na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał – obwody do głosowania nie zmieniają się, 

dotychczasowe siedziby również nie ulegają zmianie. 

 

Pani Elżbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy poinformowała, że Dyrektor Krajowego  

Biura Wyborczego w dniu 19 października br. zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

W/w projekt uchwały został przegłosowany: 

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XX/163/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 

Informacja z analizy oświadczeń majątkowych. 
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Pan Przewodniczący obrad odczytał informację z analizy oświadczeń majątkowych 

radnych Gminy Strawczyn za 2011 rok (informacja w zał.). 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił informację z analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przez osoby zobowiązane według stanu na dzień 31 grudnia 

2011 r. (informacja w zał.). 

 

Ad. 9. 

 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy wyjaśnił – proszę Państwa konkurs na 

„Najbardziej Wszechstronne Sołectwo” istnieje ponad 10 lat (od 1996 r.), jego rolą 

było dać dla sołectwa pieniądze na drobne rzeczy, które w Gminie „uciekają”, są 

mniej widziane. Z chwilą, gdy już powstał fundusz sołecki, rola tego konkursu jak 

gdyby straciła istotę – cel dla którego był organizowany. Chcieliśmy to zrobić 

spokojnie wyznaczając odpowiednie środki w kolejnych budżetach. Na 2012 r. na ten 

cel była zaplanowana kwota 50 000 zł w budżecie i po analizie wykonania za                         

I półrocze br. okazało się, że środki są w dużym zakresie wykorzystane i nagrody 

przewidziane w pierwszym regulaminie nie mogły być zrealizowane i musiały ulec 

zmniejszeniu, jak również zrezygnowaliśmy z trzech wyróżnień. Kwota 12 000 zł 

została zmniejszona na 6 000 zł (I miejsce), 9 000 zł na 4 000 zł (II miejsce) i 6 000 zł 

na 3 000 zł (III miejsce). Nie zostały wprowadzone wyróżnienia.  

Jest to przykre, ale wynika z tego, że po prostu nie ma pieniędzy. Jeżeli sołtysi będą 

chcieli skorzystać z pieniędzy z tych nagród w tym roku, to musimy uzupełnić tą 

kwotę o 12 000 zł, będzie musiała nastąpić zmiana w budżecie zwiększająca tą 

pozycję. Dziś jest oficjalne zakończenie tego konkursu, będę rozmawiał z sołtysami 

jakie mają plany w związku z przyznanymi nagrodami? Może nie dojdzie do takiej 

sytuacji, żeby zwiększać środki w tym roku, może będą realizować nagrody                          

w przyszłym roku. Byłoby to dla budżetu najbardziej korzystne. 

Rozumiem rozżalenie Pani Sołtys, ale bardziej powinni upominać się ci, którzy 

otrzymali nagrody zmniejszone o połowę. Wszyscy powinni mieć żal do mnie i do 
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budżetu gminy, że tych środków nie ma. Na przyszły rok tego konkursu nie będzie,               

z przykrością to stwierdzam. Jest fundusz sołecki i sołectwa mogą nim dysponować.  

Co do procedury oczywiście „zawala” zawsze człowiek, bo na początku lipca już było 

wiadomo, że tych środków nie ma i trzeba było bardzo szybko wysłać do sołtysów 

nowy regulamin, który został uchwalony przez Komisję, bo to nie Wójt ustala 

regulamin tego konkursu. Wójt powołuje Komisję, do której wszystkie dalsze 

czynności już należą. Taka Komisja została powołana, kieruje nią Pani Zdzisława 

Adamczyk, w jej składzie są też: Pani Agnieszka Gołdyn, przedstawiciele Referatu 

Infrastruktury, przedstawiciele Referatu Rozwoju Lokalnego, przedstawiciel 

Samorządowego Centrum Kultury i Sportu i przedstawiciel Świętokrzyskiego Ośrodka 

Doradztwa Rolniczego. Nie zostało to na czas zrobione, Pani Kierownik twierdzi, że 

wcześniej przed 10 sierpnia br. informowała sołtysów indywidualnie.  

Natomiast 10 sierpnia br. była przedstawiona informacja do wszystkich sołtysów, 

zrozumiałe jest, że takich wiadomości się tak bardzo chętnie nie przyjmuje. To są 

fakty. Wtedy nie słyszałem żadnych uwag na ten temat. Teraz niemalże po decyzji 

ostatecznej, bo decyzja ostateczna co do rozstrzygnięcia konkursu o I, II i III miejsce 

nastąpiła w dniu 16 października br., po tym terminie wpłynęła interwencja. 

Niestety to są środki finansowe i nic nie jestem w stanie zrobić. Tak ten konkurs się 

zakończy I, II i III miejscem. Nagrody są w wysokości 6 000 zł za I miejsce, za II 

miejsce 4 000 zł i za III miejsce 3 000 zł, wyróżnień nie ma. Jeżeli chcielibyśmy 

zrealizować nagrody w tym roku, musi dojść do zmiany w budżecie gminy.  

Jeżeli ktoś został urażony, to mogę przeprosić – przepraszam, nastąpiła niezręczność 

polegająca na tym, że Kierownik Referatu powinien o tym poinformować, że zapadła 

decyzja o zmianie nagród. W tym temacie przeprowadziłem jedynie rozmowę                      

z Kierownikiem Referatu i żadnych innych kroków dyscyplinujących podejmował nie 

będę, bo nie uznaję sytuacji, że mój pracownik „nawalił”. Pani Kierownik 

informowała sołtysów indywidualnie, później w dniu 10 sierpnia br. ja 

poinformowałem. Nie było żadnych zdarzeń, które by mogły spowodować jakiś 

wydatek lub większe zainteresowanie, nie było nic takiego. Ktoś może się poczuć 

zdegustowany.  
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Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – nie spodziewałam się innej decyzji Pana 

Wójta, że Pan Wójt zmieni to postanowienie. Też doskonale wiem, jaka jest sytuacja 

w budżecie gminy, nie od dzisiaj, nie od maja, nie od stycznia. Wiadomo jest 

doskonale, że nie ma pieniędzy. To nie jest jakaś ogromna kwota, to co zostało 

zmniejszone i nie dotyczy to tylko moich mieszkańców, mojej wsi, tylko wielu wsi, 

m.in. dotyczy to mieszkańców Niedźwiedzia, m.in. dotyczy to mieszkańców 

Promnika. Wtedy na spotkaniu sołtysów ja nie znałam na pamięć regulaminu i nie 

byłam pewna, czy nie ma tam zapisu takiego, że organizator zastrzega sobie prawo 

jakichkolwiek zmian. Poza tym bardzo mi jest przykro, że nikt z Państwa Radnych nie 

znajduje …. chociaż w rozmowach indywidualnych - prywatnych usłyszałam wiele na 

ten temat. Bardzo mi jest przykro, że Państwo w tej chwili nie są w stanie - nie mają 

na tyle odwagi, żeby wstać i poprzeć mój wniosek. Bo bez względu na wszystko to nie 

jest w porządku, to nie jest fair wobec mieszkańców takie zajmowanie stanowiska. 

Rozumiem wszystko – to jest jedna sprawa, że nie ma pieniędzy, inną sprawa jest to, 

że nie robi się zmian w momencie, kiedy my jako sołtysi złożyliśmy dokumenty, do  

15 lipca br. mieliśmy termin złożenia dokumentów. I wtedy przychodzimy, 

automatycznie po zamkniętym naborze dokumentów dowiadujemy się o takich 

zmianach.   

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – czy na spotkaniu Pana Wójta z sołtysami, które 

było w sierpniu, gdzie było powiedziane o zmniejszeniu środków, czy Pani wtedy 

protestowała?     

  

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – oczywiście, że nie, tylko tak jak mówię – 

nie miałam przy sobie regulaminu, który otrzymaliśmy w maju br. Nie znałam tego  

regulaminu, dopiero potem sobie sprawdziłam, nie wiedziałam, że w regulaminie nie 

ma takiego zapisu, że organizator zastrzega sobie prawo zmiany zasad organizacji 

konkursu.  

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – mnie się wydaje, że chyba wszyscy mamy 

świadomość, jak budżet jest „napięty”, zanim konkurs został zakończony, jeżeli była 
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informacja i prawdopodobnie jest protokół z tego spotkania, że zmniejsza się nagrody 

i nie będzie możliwości zrealizowania wyróżnień, to wtedy był moment, żeby 

protestować. Zarówno Pan Wójt, jak i przedstawiciel Referatu - Pani Adamczyk 

uznali, że wszyscy przyjmują do wiadomości informację i zgadzają się z tą informacją.  

 

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – być może ma Pani rację, natomiast ja tutaj 

nie widzę różnicy. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna - jest takie powiedzenie, że i z pustego Salomon 

nie naleje. Ja wiem, że to jest przykre…     

 

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – prawda jest taka, że składając to pismo nie 

liczyłam absolutnie na to, że Pan Wójt zmieni decyzję, aczkolwiek wydawało mi się 

słusznym zwrócenie na ten fakt uwagi, żeby nigdy więcej na przyszłość nie było 

takich sytuacji. Jak byłam u Pana Wójta w poniedziałek razem z Panią Adamczyk – 

Pan Wójt powiedział, że w ogóle nie musi mi się tłumaczyć kiedy zapytałam wprost 

dlaczego tak się stało, żeby mi wytłumaczył dlaczego zmienił regulamin? Pan Wójt mi 

nie powiedział Droga Pani wie Pani dobrze, że nie ma pieniędzy, tylko Pan Wójt 

powiedział mi wprost, że nie widzi powodu dla którego ma mi się tłumaczyć – to jest 

jedna sprawa. Pani Adamczyk słyszała te słowa. Druga sprawa to jest jeszcze  taka 

sytuacja – 10 sierpnia br. na spotkaniu sołtysów (są sołtysi i mogą to potwierdzić) 

omawialiśmy jak będą wyglądały stoiska sołeckie, doszliśmy do wniosku, że tak, jak 

wzorem zeszłego roku nie będzie rywalizacji pomiędzy sołectwami. Na 

„Strawczynadzie” dowiadujemy się nagle, że prócz tego, że przechodzi jakaś Komisja, 

która patrzy jak to wszystko wygląda, które sołectwo jest, którego nie ma, okazuje się, 

że są ogłaszane kolejne miejsca, następnie są podawane w prasie. Jeszcze wytworzyła 

się bardzo nieprzyjemna sytuacja, bo jak sami Państwo wiecie nie te sołectwa zostały 

wymienione w prasie, które powinny być wymienione, to jest jakiś absurd. To jest 

kolejny punkt, dla którego m.in. skierowałam pismo odnośnie konkursu, było ono    

też wynikiem niedotrzymania tych ustaleń nie wiem przez Pana Wójta, przez Urząd 

Gminy, przez pracowników, które ustaliliśmy na spotkaniu sołtysów. Proszę Państwa 
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coś jest nie tak. Uważam, że jeżeli się w czymś dogadujemy, że robimy tak i tak, 

otrzymujemy regulamin, to w myśl tego regulaminu wszyscy postępujemy. Gdybym ja 

popełniła jakiś błąd, mnie zaraz by go wytknięto, bo ja jestem tylko Sołtysem.      

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – nie chcę tutaj podejmować żadnej polemiki, nie 

będę się kłócił. Stwierdzam proszę Pani, że Pani się bardzo niegrzecznie zachowała – 

nie czekając na dokończenie mojej wypowiedzi, Pani poszła. Ja w pierwszym zdaniu 

powiedziałem, że ze względu na brak środków finansowych te nagrody musiały zostać 

ograniczone, w pierwszym zdaniu proszę Pani. Z Panią trudno było podjąć dyskusję, 

bo Pani ciągle mówiła swoje i chciała wymusić na mnie, żebym zmienił decyzję. 

 

Ad. 10.  

Komunikaty i ogłoszenia. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że następną sesję Rady Gminy zwoła pod 

koniec listopada br. na temat uchwalenia podatków.  

Korzystając z obecności Radnych Powiatowych poprosił Panią Dziewanowską                     

o przekazanie uwag na temat drogi powiatowej i progów zwalniających, czy jest 

możliwość zamontowania progów, czy nie ma? 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna - w Oblęgorku mamy bardzo pięknie 

wyremontowaną w zeszłym roku drogę powiatową i bardzo porządnie zrobiony 

chodnik, ponieważ droga jest dobrej jakości stała się miejscem popisów szybkości 

jazdy, zwłaszcza młodych ludzi. Na prostym odcinku w środku wsi samochody 

rozwijają taką szybkość, że trudno zobaczyć numer rejestracyjny - zarówno 

motocykliści jak i kierowcy samochodów osobowych. Apeluję do przedstawicieli 

Powiatu, żeby pomyśleli o kontroli radarowej, czy o progach zwalniających jeśli jest 

to możliwe w środku wsi na drodze powiatowej. W każdym razie trzeba spowodować, 

żeby ta droga była nieco bezpieczniejsza, żeby użytkownicy drogi, którzy sobie za nic 

mają tablicę oznaczającą teren zabudowany jadą z szybkością 150 km na godzinę, 
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kompletnie przepisy lekceważą, żeby jednak byli zmuszeni do wolniejszej jazdy. 

Długo czekaliśmy na drogę, droga jest, to pojawił się następny problem. 

 

Pani Monika Kubała – Radna – złożyłam wniosek do Pana Wójta, do Rady Gminy 

zwracając się z prośbą, ale skoro są przedstawiciele Powiatu, to również się zwracam - 

chodzi o drogę w miejscowości Strawczynek – ul. Nowowiejska, jest to droga 

powiatowa. Pisałam do Zarządu Dróg Powiatowych o dofinansowanie naprawy tej 

drogi. Póki co ta droga jest naprawiana tylko kruszywem sypkim, które w kilka 

tygodni jest przez samochody rozjeżdżone, to praktycznie nie przynosi żadnego 

skutku. Droga jest bardzo zdewastowana, zniszczona, są duże ubytki, jest popękana               

i praktycznie z każdym rokiem po sezonie zimowym jeszcze bardziej niszczeje. 

Rozmawiałam z Panem Spaczyńskim, który zajmuje się naszym okręgiem                          

i powiedział, że tak, jak wszędzie dysponuje określonymi środkami. Korzystając                    

z Państwa obecności chciałabym prosić, żeby znalazły się środki pieniężne na tą 

drogę, bo naprawdę wygląda źle. Bardzo bym prosiła o wyegzekwowanie niewielkich 

środków, żeby tą drogę poprawić przynajmniej odcinkami, gdzie jest bardzo źle. To 

jest na odcinku 2 km, ale wystarczy naprawić 5 odcinków po 20 m nawierzchnią stałą, 

a nie wyrównać nawierzchnią bitumiczną na jakiś czas. 

 

Pan Tadeusz Czarnecki - Wiceprzewodniczący Rady Gminy – również zwracałem się 

do Powiatu w sprawie oznakowania skrzyżowania w Oblęgorze dwóch dróg 

powiatowych tj. ul. Pogodna i ul. Kielecka. Na ul. Pogodnej są tylko znaki „stop”, nie 

ma znaku „ustąp pierwszeństwa przejazdu”. Ustawione są w ostatnim momencie, bo 

znak „stop” jest tuż przed skrzyżowaniem, a jadąc z góry od Widomej nie ma szans 

zatrzymać się. Jeśli ktoś nie zna tych warunków, ma poważny problem                                   

z zatrzymaniem się nie wyhamuje, nie ma najmniejszych szans. Zwracałem się                        

z pismem i Gmina też kierowała pismo do Powiatu i bez efektów pomimo informacji 

telefonicznej, że znaki już miał być wstawione. Do dnia dzisiejszego ich nie ma,                  

a sprawa jest poważna, ponieważ są to dwie drogi powiatowe o bardzo nasilonym 

ruchu. Tym bardziej, że nadchodzi jesień, zima, kiedy jest śliska jezdnia i może dojść 

do tragedii. 
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Pan Stefan Pacak – Radny Powiatu Kieleckiego - Panie i Panowie Radni, jeśli chodzi             

o Oblęgorek rozmawiałem o zainstalowaniu progów zwalniających, ponieważ Pani 

Radna zgłosiła ten problem już wcześniej, ale jest to niemożliwe, montowane są tylko 

w wyjątkowych okolicznościach. Natomiast w terenie zabudowanym obowiązuje 

odpowiednia szybkość, jeżeli użytkownicy drogi nie stosują tej szybkości ..., na ten 

temat rozmawiałem z Panem Michałem Godowskim, który odpowiada za tą drogę, 

miał się skontaktować z Panem Wójtem i uruchomić policję, żeby tą sprawę załatwić.  

Odnośnie ul. Nowowiejskiej zwrócimy na nią uwagę w miarę szybko, jeżeli nie 

zostanie poprawiona, zobowiązujemy się, że na następną sesję przyjedzie członek 

Zarządu - Michał Godowski, który za to odpowiada i za to bierze pieniądze.  

Oznakowanie dróg jest to sprawa oczywista. Rzeczywiście jadąc z Widomej, gdy 

cokolwiek jest ślisko nikt nie jest w stanie zahamować.  

 

Pani Halina Gad – Radna przypomniała o sprzątaniu chodnika - przy ul. Ogrodowej              

w Strawczynie, po lewej stronie jest chodnik zaniedbany i zdewastowany, jest 

tragicznie.  

 

Pan Stefan Pacak – Radny Powiatu Kieleckiego wyjaśnił, że sprzątanie chodników 

należy do właścicieli nieruchomości.   

 

Ad. 11. 

Zakończenie sesji.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XX sesję, która rozpoczęła się, o godz. 13
00

, a zakończyła o godz. 14
15

. 

 

 

Protokołowała:   Sekretarz obrad:            Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak  Grzegorz Stępień  inż. Stanisław Zdyb 


